
 

 

 

 

 

 

 

Dokumentace  

z veřejného projednání strategie CLLD  

Místní akční skupiny Svitava z. s. 
 

 

 

 

 

 

 

 

PŘÍLOHA Č. 3 - POPIS POSTUPU A ZAPOJENÍ KOMUNITY DO VYPRACOVÁNÍ STRATEGIE 



11. 12. 2012 – Porada s vybranými starosty obcí k vypracování strategie MAS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



18. 12. 2012 – Dopis obcím Mikroregionu Brněnec a Svitavsko 



 

 

 



16. 1. 2013 – Úvodní jednání Pracovní komise pro strategii MAS Svitava 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 



 

22. 4. 2014 – Beseda se seniory k tvorbě SCLLD 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2013 – 2014 – Dotazníkové šetření v území MAS 



 

 



 

 



 

Výsledky dotazníkového šetření jsou zveřejněny na webových stránkách MAS  

www.massvitava.cz/verejne-projednani-strategie-sclld--zapojeni-komunity-do-pripravy-sclld 

 

 

 

 

 

 

 

 



 17. 6. 2014 – Informování starostů o SCLLD v rámci setkání projektu Obce sobě 

 

  

 

 

 

 

 

 



1. 8. 2014 – Vydání zpravodaje MAS – informace o strategii a zapojení komunity do tvorby 

a veřejného projednání 



28. 8. 2014 – Projednání konceptu strategie SCLLD 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



26. 11. 2014 – Projednání konceptu strategie SCLLD s aktéry činnými v sociálních službách 

 

 

 

 

 

 

 

 



28. 11. 2014 – Veřejné projednání strategie SCLLD v rámci Mikroregionu Svitavsko 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. 12. 2014 – Projednání konceptu strategie SCLLD 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30. 1. 2015 – Informační dopis starostům obcí 

 

MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINA SVITAVA z.s.  
KOCLÍŘOV 134, 569 11 KOCLÍŘOV 
IČ: 27023621, účet č. 1213544399/0800 
e-mail: massvitava@svi.cz , web:  massvitava.cz  

 

Obecním úřadům v mikroregionech Svitavsko a Brněnec 

k rukám starostky / starosty 

V Koclířově 30. ledna 2015 

Záměry obcí v období do roku 2020 a Strategie MAS 

 Vážené paní starostky, vážení páni starostové, 

vstoupili jsme do nového programového období EU a Místní akční skupina Svitava z.s. chce i 

v tomto období získat pro region dotační podporu, a dokonce podporu vícenásobně větší než 

v období předcházejícím. Prostředkem k tomu je kvalitní zpracování Strategie komunitně 

vedeného místní rozvoje (SCLLD). Jejímu zpracování se věnuje pracovní tým MAS a nyní je 

strategie před dokončením. Máme v ní zmapovány potřeby regionu, ale ty musí být 

podepřeny konkrétními záměry. Pro kvalitu života obyvatel jsou podstatné záměry 

jednotlivých obcí, a právě ty potřebujeme v dialogu s Vámi znát a kvantifikovat jak co do 

finanční náročnosti, tak i časového sledu. Na druhé straně Vám budeme chtít sdělit, jaké 

budou příští dotační možnosti, jednak pro Vaše individuálně podávané žádosti o dotace a 

jednak o zvýhodněné dotace právě prostřednictvím naší MAS. 

 Schůzky k projednání těchto záležitostí míníme uskutečnit u Vás, vždy ve skupině 

nejvýše 5 sousedících obcí, a to během první poloviny měsíce února, časově vždy v podvečer. 

Termíny schůzek a místo konání jsme předběžně určili, avšak definitivně budou případně 

upřesněny telefonickou domluvou. Očekávejte proto, že Vás za tím účelem osloví jeden 

z delegovaných členů týmu MAS.  Schůzky se může za Vaši obec zůčastnit i více zástupců, 

kteří s problematikou rozvoje obce pracují.  

 Zástupci pracovního týmu strategie MAS (na schůzku přijedou obvykle dva) Vás 

stručně seznámí s výsledky činnosti MAS Svitava a s možnostmi získat dotační podporu 

z operačních programů nového období. Formou besedy pak budou projednány potřeby 

shromážděných obcí. Bude proto potřebné, abyste z Vaší strany měli své záměry ujasněny a 

mohly být buď hned, nebo dodatečně v krátkém termínu, písemně předloženy na MAS. 

 K tomuto dopisu zasílanému prostřednictvím internetové pošty připojujeme koncept 

dosud zpracované strategie a doporučujeme Vám se s ní seznámit a případně k ní podat své 

připomínky a názory.  

     Vladimír Buchta, v.r., předseda MAS Svitava 

mailto:massvitava@svi.cz


 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11. 2. 2015 – Projednání rozvojových plánů obcí do roku 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11. 8. 2015 – Veřejné projednání strategie SCLLD, Svitavy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. 10. 2015 – Veletrh sociálních služeb 

 



 



13. 10. 2015 – Informační dopis o dotační podpoře z PRV 



22. 10. 2015 – Informační dopis o dotační podpoře z IROP 



 

23. 2. 2016 – Závěrečné veřejné projednání strategie v Mikroregionu Brněnec 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

Zápis  

z veřejného projednání strategie komunitně vedeného místního rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s.,  

23. 2. 2016, od 16:00 hod., v budově OÚ Chrastavec, č. p. 55 

 

Přítomní: J. Peterka (obec Banín), Z. Kadlec (obec Chrastavec), S. Bárta (obec Rozhraní), J. Niederle (obec 

Študlov), P. Havlíček (obec Vítějeves), B. Kašpar (obec Brněnec), J. Špajs (dotační manažer pro mikroregion) 

E. Jedlička, P. Škoda, V. Buchta – MAS Svitava 

Program:  

1) Projednání strategie komunitně vedeného místního rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. 

2) Diskuze 

V budově obecního úřadu v Chrastavci se v úterý dne 23. 2. 2016 v 16:00 hod. uskutečnilo veřejné projednání 

strategie komunitně vedeného místního rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. Sešli se zde starostové obcí 

mikroregionu Brněnec za účelem získat bližší informace o dotačních možnostech v roce 2014-2020 a s tvůrci 

strategie prodiskutovat problematiku tohoto dokumentu. 

Předseda mikroregionu Brněnec p. Kadlec přivítal všechny účastníky a předal slovo manažerovi Místní akční 

skupiny Svitava p. Škodovi. 

Manažer MAS představuje přítomným koncept strategie MAS Svitava, která bude hlavním dokumentem pro 

čerpání Evropských dotací pro období 2014-2020. 

V úvodu se zmiňuje o postupech při tvorbě daného dokumentu, o socioekonomické analýze, dotazníkovém 

šetření a analýze rozvojových problémů a potřeb regionu. V další části svého výkladu popisuje strategickou část, 

kde vysvětluje princip stanovení strategických cílů, navazujících specifických cílů a opatření.   

Ve strategické části manažer vysvětluje přítomným tvorbu programových rámců, které vycházejí z MPIN, blíže 

objasňuje strukturu tzv. „Fichí“ a uvádí příklady podporovaných aktivit v jednolitých operačních programech 

(IROP, PRV, ZAM). Přítomné seznamuje s návrhem tvorby finančního plánu.  

V závěru své prezentace se krátce zmiňuje o implementační části strategie, animačních aktivitách MAS a 

projektech spolupráce. 

Po představení pracovní verze strategie zahajuje manažer volnou diskuzi, včetně předkládání návrhů k dané 

problematice. Ve společné diskuzi bylo hlavním tématem vhodné nastavení finančního plánu pro programové 

rámce a řešení jednotlivých projektových záměrů obcí. 

Předseda mikroregionu Brněnec nechal hlasovat přítomné o návrhu předloženého dokumentu. Návrh strategie 

byl jednomyslně schválen. Předseda poděkoval všem přítomným za účast a dnešní jednání prohlásil za 

ukončené. 

Ve Svitavách dne 23. 2. 2016, Zapsal:  P. Škoda                                                     



                              



25. 2. 2016 – Závěrečné veřejné projednání strategie v Mikroregionu Svitavsko 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 



Z á p i s 

z veřejného projednání návrhu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS 
Svitava z. s. na programové období 2014 až 2020 v mikroregionu Svitavsko uskutečněného 
dne 25. února 2016 v zasedací místnosti Městského úřadu ve Svitavách, budova T.G. 
Masaryka 35 

Pozvání na jednání bylo organizováno ze strany Mikroregionu Svitavsko, o účasti byla pořízena listina 
přítomných, která je přílohou tohoto zápisu.  

Jednání společně zahájili Pavel Čížek, předseda DSO a Vladimír Buchta, předseda MAS Svitava z. s. 
přivítáním přítomných. Jediným bodem programu bylo veřejné projednání SCLLD MAS Svitava. O 
seznámení se strategií byl poté požádán vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD MAS Svitava pan 
Petr Škoda, DiS. 

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 

Pan Škoda strategii představil promítnutím připravené elektronické prezentace obsahující zejména 
údaje o založení MAS (právě dosáhla desetileté existence) a její činnosti v regionu zahrnujícím dva 
DSO (Mikroregion Brněnec a Mikroregion Svitavsko), jakož i o výsledcích působnosti v předcházejícím 
programovém období, kdy bylo vybráno 57 projektů s dotační podporou převyšující 19 mil. Kč. 

Dále byly uvedeny výsledky obsáhlé socioekonomické analýzy celého území včetně výsledků 
dotazníkového šetření a z toho vyplývajícího souhrnu potřeb a problémů tohoto území (analytická 
část strategie).    

Představena byla pak strategická část, v níž byly identifikované problémy a potřeby detailněji 
popsány s odkazem na možnou podporu z PRV a operačních programů vytvořených v ČR, z národních 
dotací nebo ze zdrojů Pardubického kraje. Byla popsána struktura strategie od vize a mise počínaje, 
přes zvolené klíčové oblasti, strategické cíle, specifické cíle a opatření, až po opatření a Fiche, které 
jsou součástí akčního plánu MAS. Poté byly představeny programové rámce a sdělena výše alokace, 
z níž MAS bude v období 2017 až 2023 poskytovat na projekty, které budou v souladu se strategií, 
dotační podporu z IROP, PRV a OP Zaměstnanost. Dále byli přítomní seznámeni s navrženým 
finančním plánem podle  jednotlivých opatření v členění na jednotlivé roky. Celkově je ve finančním 
plánu na dotační podporu pro žadatele rozepsána alokace ve výši 75,209 mil. Kč. 

Následoval výklad o způsobech implementace strategie u MAS Svitava, tj. o úloze orgánů MAS, 
vyhlašování výzev k podávání žádostí o dotace, jejich hodnocení a výběru k dotační podpoře 
prostřednictvím řídících orgánů ministerstev (u PRV prostřednictvím SZIF). Zmíněny byly animační 
aktivity MAS včetně animace pro školy a organizační zabezpečování projektu MAP (místní akční plán 
vzdělávání). Zmíněny též byly možnosti MAS v oblasti spolupráce s jinými MAS na národní i 
mezinárodní úrovni a prostor k uzavírání dalších partnerství.  

2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava 

Po zodpovězení dotazů byly v diskusi řešeny především následující oblasti strategie: 

- Stav a možnosti řešení problémů v dopravní infrastruktuře:   
- zda je vhodné sloučení do jednoho opatření záležitosti dopravní bezpečnosti a cyklostezek, 
- jak organizovat zajištění dobudování severojižní trasy s napojením na Jihomoravský kraj a 
v území plynulou návaznost všech úseků této trasy vedoucí přes katastry více obcí (přípravu k 
řešení problému přislíbil pan Čížek, místostarosta Svitav) 

-  Ponechání opatření k podpoře bezpečností obyvatel, nebo jeho zrušení s odkazem, aby 
zlepšení stavebního stavu dvou požárních zbrojnic si Radiměř a Brněnec si řešily individuálními 
žádostmi mimo rámec SCLLD. Po rozpravě a příslibu starosty Radiměře, že neprodleně zadá 
zpracování dokumentace k opravě, bylo opatření ve finančním plánu MAS ponecháno.  



- Dotace na neproduktivní investice v lesích - s kolika projekty lze do konce r. 2018 počítat 
z hlediska nutnosti zabezpečit dostatečnou přípravu před podáním žádosti o dotaci. 
- Problematika splnění požadavků k tzv. milníku (rok 2018), do kdy má být do r. 2018 u PRV 
zazávazkováno 50 % a u IROP proplaceno 27,17 % alokovaných finančních prostředků. 
 
3.  Závěr   
 
Předseda Mikroregionu Svitavsko Pavel Čížek uzavřel projednávání s tím, že se přítomní seznámili 
se strategií MAS a že je potřebné strategii podat ke schválení příslušným orgánů, když ji předtím 
projedná a přijme Valná hromada MAS Svitava z. s., která je svolána na 3. března 2016. 
Požádal přítomné zástupce obcí, aby s uvedeným vyslovili souhlas. Z optického pohledu byli při 
hlasování všichni přítomní pro, nikdo nehlasoval proti a souhlas s předloženým návrhem SCLLD 
MAS Svitava z. s. byl zapsán jako usnesení DSO Mikroregion Svitavsko.   

 

Zápis pořídil: Eduard Jedlička, 25. 2. 2016 

 

 

 

 

 



 



2. 3. 2016 – Veřejné projednání strategie s poskytovateli sociálních služeb 

 

 

 



Zápis  
z projednání  SCLLD MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 s poskytovateli sociálních 
služeb 2. 3. 2016 - MěÚ Svitavy 

Pozvání na jednání bylo organizováno ve spolupráci s vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví  
MěÚ Svitavy a jednání se uskutečnilo na tomto odboru.  
Přítomní viz prezenční listina.  
Jednání společně zahájili vedoucí odboru Bc. Šárka Řehořová a Vladimír Buchta, předseda MAS 
Svitava z. s. přivítáním přítomných. Jediným bodem programu bylo veřejné projednání SCLLD MAS 
Svitava, zejména pak pokud jde o OP Zaměstnanost a OP IROP týkající se sociální oblasti. Seznámení 
se strategií v uvedeném rozsahu byl poté požádán vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD MAS 
Svitava pan Petr Škoda, DiS.  

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020  
Pan Škoda strategii představil promítnutím připravené elektronické prezentace. Stručně byla 
představena struktura SCLLD, analytická a strategická část, v níž byly identifikované problémy a 
potřeby detailněji popsány s odkazem na možnou podporu z operačních programů, výše alokace 
v nich a navržený finanční plán s ohledem na požadované čerpání (milník) do roku 2018, pokud jde o 
IROP.  
Následoval výklad o způsobech implementace strategie u MAS Svitava, tj. o úloze orgánů MAS, 
vyhlašování výzev k podávání žádostí o dotace, jejich hodnocení a výběru k dotační podpoře 
prostřednictvím řídících orgánů ministerstev.  
 
2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava  
Po zodpovězení dotazů byly v diskusi řešeny především následující oblasti strategie:  
- Salvia Svitavy, Benešová, dotaz zda bude možné z dotace provést obnovu automobilu používaného 
pro dopravní služby obyvatelům cílových skupin - možnost jen za podmínky, že projekt bude 
v přímých výdajích natolik, aby z nepřímých vyplynula dostatečná částka k nákupu automobilu 
- Dům na rozcestí Svitavy, Filipová, dotaz zda projekty budou muset začínat minimálně na 400 tis. Kč, 
což je poměrně vysoká částka - zatím tomu tak je, ale není vyloučeno, že pro výzvy MAS bude tato 
částka nižší, což bude známo po obdržení od MPSV příručky pro MAS slíbené na březen 2016 
- Sociální služby města Svitavy, Pařízková, dotaz zda bude možné financovat přes MAS registrovanou 
terénní sociální službu v souladu se střednědobým plánem rozvoje sociálních Pardubického kraje - 
ano, za tohoto předpokladu bude financování možné; zapíšeme do SCLLD MAS 
- byl objasněn způsob podávání projektů na výzvy MAS nebo i individuální žádosti přímo na MPSV, 
udržitelnost projektů u OPZ, financování přímých a nepřímých způsobilých výdajů projektů apod. 
- diskutováno bylo o tom, zda je vhodné sloučení do jednoho opatření záležitosti sociálních služeb a 
zaměstnanosti 
- problematika splnění požadavků k tzv. milníku, do kdy má být do r. 2018 u IROP proplaceno 27,17 % 
alokovaných finančních prostředků.  
 
3. Závěr  
Předseda MAS pan Buchta uzavřel projednávání s tím, že setkání bylo přínosné, když se přítomní 
seznámili se strategií MAS, dali k ní své připomínky a zejména potvrdili, že do strategie přihlášené 
záměry míní realizovat včetně těch, které budou plněny v prvních letech 2017 a 2018, kdy u IROP je 
třeba splnit objem daný milníkem.  MAS podá svou strategii ke schválení v průběhu měsíce března a 
první výzvy MAS lze tedy očekávat nejdříve ke konci roku 2016.  
Vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ Svitavy Řehořová poděkovala jménem 
přítomných za seznámení se strategií MAS a vyslovila jejich zjevný názor, že se zpracovaným návrhem 
SCLLD souhlasí a že realizace v ní uvedených záměrů přispěje ke zlepšení stavu sociální práce 
v regionu ORP Svitavy.  
Zápis pořídil: Eduard Jedlička, 3. 3. 2016 



 



3. 3. 2016 - Projednání strategie se členy zájmových skupin MAS 

 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Zápis  

ze společného projednání SCLLD MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 zájmových 
skupin MAS Svitava 

č. 1 Místní samospráva 

č. 3 Rozvoj podnikání, doprava a turistický ruch 

konané dne 3. 3. 2016 před jednáním valné hromady MAS Svitava z. s. v kanceláři MAS 

Jednání bylo svoláno před konáním valné hromady MAS s cílem podrobněji projednat problematiku 
v oblastech, které zájmové skupiny mají ve své věcné náplni. 
Přítomní viz prezenční listina.  
 
Jednání skupin zahájil předseda MAS Vladimír Buchta s tím, že sdělil účel svolání a přivítal přítomné 
členy zájmové skupiny. 

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020  
 
Strategii týkající se oblastí, které jsou předmětem zájmu skupin, pan Buchta představil promítnutím 
připravené elektronické prezentace. V ní postupně představil strukturu SCLLD, její analytickou a 
strategickou část a poukázal na problémy a potřeby, které strategie řeší obecně. V akčním plánu pak 
uvedl uvažovanou podporu z alokace MAS v příslušných programových rámcích včetně navrženého 
finančního plánu. Přitom poukázal na požadované čerpání (milník) do roku 2018 týkající se IROP, tj. 
vyčerpat 27,17 % a PRV, tj. zazávazkovat nejméně polovinu oznámené alokace.  
 
2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava  
 
Nejprve byly zodpovězeny dotazy vznesené členy zájmové skupiny. Dotaz týkající se toho, zda bude 
v průběhu období možné provést změny ve strategii byl zodpovězen tak, že to bude možné zřejmě po 
vyhodnocení roku 2018, kdy bude prováděna střednědobá evaluace. Předpokládá se však, že 
zařazování nových dotačních příležitostí bude nutné jednak odůvodnit a jednak strategii doplnit 
s provázáním ve všech jejích částech.   
  
Diskutovány byly záměry, které u MAS uplatnili potencionální žadatelé o dotace, jež jsou zaevidovány 
v zásobníku projektů - databázi MAS. Bylo konstatováno, že ve Fichích je zapsáno, že v databázi 
projektů evidovaní žadatelé budou při hodnocení projektů zvýhodněni bodováním za účast při tvorbě 
SCLLD. 
 
Zástupci mikroregionů/obcí poukazovali na snížené možnosti získat z alokace MAS dotace na potřeby 
obcí a na spolkový život. Tyto potřeby budou starostové a NNO hledat v individuálně podávaných 
žádostech většinou z národních nebo krajských fondů. 
 
Po další krátké věcné diskusi členové zájmové skupiny se zpracovaným návrhem v oblastech 
souvisejících s problematikou zájmové skupiny hlasováním vyslovili souhlas. 
 
Zapsal: Vladimír Buchta, 4. 3. 2016 
 

 

 



Zápis  

z projednání SCLLD MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 s členy zájmové skupiny  

Zemědělství, lesnictví a životní prostředí  

konané dne 3. 3. 2016 před jednáním valné hromady MAS Svitava z. s. v zasedací místnosti 
SZIF Svitavy 

Jednání bylo svoláno před konáním valné hromady MAS s cílem podrobněji projednat problematiku 
v oblastech, které zájmová skupina má ve své věcné náplni.  
 
Přítomní viz prezenční listina.  
 
Jednání skupiny zahájil místopředseda MAS Ing. Julius Štaud s tím, že sdělil účel svolání a poté 
požádal o prezentaci problematiky pana Ing. Milana Hrona.  

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020  
 
Pan Hron strategii týkající se úseku zemědělství, lesnictví a životního prostředí představil 
promítnutím připravené elektronické prezentace. V ní postupně představil strukturu SCLLD, její 
analytickou a strategickou část a poukázal na problémy a potřeby, které strategie řeší obecně. 
V akčním plánu pak uvedl uvažovanou podporu z alokace MAS v programovém rámci Programu 
rozvoje venkova včetně navrženého finančního plánu. Přitom poukázal na požadované čerpání 
(milník) do roku 2018, tj. zazávazkovat nejméně polovinu oznámené alokace.  
 
2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava  
 
Nejprve byly zodpovězeny dotazy vznesené členy zájmové skupiny. Zejména byl šíře komentován 
dotaz týkající se toho, zda bude v průběhu období možné provést změny ve strategii. To bude možné 
zřejmě po vyhodnocení roku 2018, kdy bude prováděna střednědobá evaluace. Předpokládá se však, 
že zařazování nových dotačních příležitostí bude nutné jednak odůvodnit a jednak strategii doplnit 
s provázáním ve všech jejích částech.   
  
Diskutovány byly záměry, které u MAS uplatnili potencionální žadatelé o dotace, jež jsou zaevidovány 
v zásobníku projektů - databázi MAS. Bylo konstatováno, že ve Fichích je zapsáno, že v databázi 
projektů evidovaní žadatelé budou při hodnocení projektů zvýhodněni bodováním za účast při tvorbě 
SCLLD. 
 
Po další krátké věcné diskusi členové zájmové skupiny se zpracovaným návrhem v oblasti 
zemědělství, lesnictví a životního prostředí hlasováním vyslovili souhlas. 
 
Zapsal: Ing. Julius Štaud, 4. 3. 2016 
 

 

 

 

 

 



Zápis  

z projednání SCLLD MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 s členy zájmové skupiny č. 4 

Sociální oblast, zdravotnictví a zaměstnanost  

konané dne 3. 3. 2016 před jednáním valné hromady MAS Svitava z. s. v malé zasedací místnosti SZIF 
Svitavy 

Jednání bylo svoláno před konáním valné hromady MAS s cílem podrobněji projednat problematiku v oblasti, 
kterou zájmová skupina má ve své věcné náplni.  
 
Přítomní viz prezenční listina.  
 
Jednání skupiny zahájil pan Zdeněk Hasoň s tím, že sdělil účel svolání a poté požádal o prezentaci problematiky 
pana Eduarda Jedličku, člena skupiny a projektového manažera MAS.  

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020  
 

Pan Jedlička strategii týkající se Sociální oblasti, zdravotnictví a zaměstnanosti představil promítnutím 

připravené elektronické prezentace. V ní postupně představil strukturu SCLLD, její analytickou a strategickou část 
a poukázal na problémy a potřeby, které strategie řeší obecně. V akčním plánu pak zdůvodnil uvažovanou 
podporu z alokace MAS v programovém rámci OP Zaměstnanost s návazností na IROP včetně navrženého 
finančního plánu.  
 
2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava  
 
Nejprve byly zodpovězeny dotazy vznesené členy zájmových skupin. Zejména byl šíře připomínkován dotaz 
týkající se toho, zda bude v průběhu období možné provést změny ve strategii. To bude možné zřejmě po 
vyhodnocení roku 2018, kdy bude prováděna střednědobá evaluace. Předpokládá se však, že zařazování nových 
dotačních příležitostí bude nutné jednak odůvodnit a jednak strategii doplnit s provázáním ve všech jejích 
částech.   
  
Diskutovány byly záměry, které u MAS uplatnili potencionální žadatelé o dotace, jež jsou zaevidovány 
v zásobníku projektů - databázi MAS. Bylo konstatováno, že v Opatřeních/Fichích je zapsáno, že v databázi 
projektů evidovaní žadatelé budou při hodnocení projektů zvýhodněni bodováním za účast při tvorbě SCLLD. 
 
Po další krátké věcné diskusi členové zájmové skupiny se zpracovaným návrhem v sociální oblasti, 
zdravotnictví a zaměstnanosti hlasováním vyslovili souhlas. 
 
Zapsal: Eduard Jedlička, 4. 3. 2016 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis  

ze společného projednání SCLLD MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020 zájmových 
skupin MAS Svitava 

č. 5 Kultura, památky, církve 

č. 6 Sport, volnočasové aktivity a vzdělávání 

konané dne 3. 3. 2016 před jednáním valné hromady MAS Svitava z. s. v kanceláři MAS 

Jednání bylo svoláno před konáním valné hromady MAS s cílem podrobněji projednat problematiku 
v oblastech, které zájmové skupiny mají ve své věcné náplni.  
 
Přítomní viz prezenční listina.  
 
Jednání skupin vedl vedoucí pracovník pro realizaci SCLLD MAS Petr Škoda, DiS. s tím, že sdělil účel 
svolání a přivítal přítomné členy zájmových skupin. 

1. Seznámení se strategií MAS Svitava z. s. na období 2014 až 2020  
 
Strategii týkající se oblastí, které jsou předmětem zájmu skupin, pan Škoda představil promítnutím 
připravené elektronické prezentace. V ní postupně představil strukturu SCLLD, její analytickou a 
strategickou část a poukázal na problémy a potřeby, které strategie řeší obecně. V akčním plánu pak 
uvedl uvažovanou podporu z alokace MAS v příslušných programových rámcích včetně navrženého 
finančního plánu. Přitom upozornil na požadované čerpání (milník) do roku 2018 týkající se IROP, tj. 
vyčerpat 27,17 % oznámené alokace.  
 
2. Diskuse, návrhy a náměty k předloženému návrhu strategie MAS Svitava  
 
Nejprve byly zodpovězeny dotazy vznesené členy zájmových skupin. Dotaz týkající se toho, zda bude 
v průběhu období možné provést změny ve strategii byl zodpovězen tak, že to bude možné zřejmě po 
vyhodnocení roku 2018, kdy bude prováděna střednědobá evaluace. Předpokládá se však, že 
zařazování nových dotačních příležitostí bude nutné jednak odůvodnit a jednak strategii doplnit 
s provázáním ve všech jejích částech.   
  
Diskutovány byly záměry, které u MAS uplatnili potencionální žadatelé o dotace, jež jsou zaevidovány 
v zásobníku projektů - databázi MAS. Bylo konstatováno, že v Opatřeních/Fichích je zapsáno, že 
v databázi projektů evidovaní žadatelé budou při hodnocení projektů zvýhodněni bodováním za účast 
při tvorbě SCLLD. 
 
Členové skupin poukazovali na snížené možnosti získat z alokace MAS dotace na potřeby obcí a na 
spolkový život v nich. Tyto potřeby budou starostové a NNO nuceni hledat v individuálně podávaných 
žádostech většinou z národních nebo krajských fondů. 
 
Po další krátké věcné diskusi členové zájmové skupiny se zpracovaným návrhem v oblastech 
souvisejících s problematikou zájmové skupiny hlasováním vyslovili souhlas. 
 
Zapsal: Petr Škoda, DiS., 4. 3. 2016 

 

 

 



3. 3. 2016 – Schválení strategie SCLLD Místní akční skupiny Svitava z. s. nejvyšším orgánem 

MAS 

 



 



 



Výpis z usnesení                                                                                                                                           

ze 14. valné hromady Místní akční skupiny Svitava z. s., 3. 3. 2016              

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Valná hromada schvaluje následující usnesení: 

Nejvyšší orgán MAS konstatuje, že obce v územní působnosti Místní akční 

skupiny Svitava z. s. schválily zařazení svého správního území do působnosti 

Strategie komunitně vedeného místního rozvoje území Místní akční skupiny 

Svitava z. s. na období 2014–2020. Nejvyšší orgán Místní akční skupiny Svitava 

z. s. tímto prohlašuje Strategii komunitně vedeného místního rozvoje území 

Místní akční skupiny Svitava z. s. ve znění mu předloženém za závazný 

dokument činnosti a rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. na roky 2014–

2020. 

 

 

Svitavy, 3. 3. 2016 

 

 

Vladimír Buchta, v. r. 

                                                                                                        předseda spolku      

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výzva k připomínkování strategie CLLD zveřejněna na webu MAS 

 

 

 

 


